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Přítomni: Mgr. Marcela Malíková, Ing. Ladislav Drlý, Mgr. Alena Szilvásiová, Mgr. Ivana 

Benešová, PhDr. Hana Šťastná, Tomáš Vas, Martin Hýsek, Dana Křivková 

Omluveni: Ing. Radek Štejnar 

Hosté: Mgr. Jan Mareš, PaedDr. Soňa Valušková, Mgr. Eva Čížková, Ing. Miloš Holopírek,            

Bc. Josef Lancoš, Ing. Alexandra Tomanová, Irena Kalašová, Andrea Gubelová 

Jednání zahájila a řídila:  Mgr. Marcela Malíková 

 

Program jednání: 

1. Zahájení zasedání 

2. Schvalování jednacího řádu 

3. Informace o činnosti školy za uplynulé období a plán práce do konce školního roku 

4. Finanční rozpočet a ekonomické ukazatele pro rok 2013 

5. Dobrá škola 

6. Příspěvky členů ŠR a hostů jednání 

7. Diskuse 

8. Závěr 

 

 

Obsah jednání dle bodů programu: 

 Úvod: 

1. Přivítání členů ŠR a hostů (Mgr. Malíková) 

Organizační záležitosti (Mgr. Malíková): informace o schválení instalace schránek pro možnost 

podávání podnětů ze strany rodičů i žáků na všech pracovištích. Připomínka, aby jakákoliv 

komunikace se školskou radou byla v kopii poslána předsedkyni ŠR. Aktualizace kontaktů členů 

ŠR. 

 

 Vlastní program: 

2. Schválení jednacího řádu ŠR: jednací řád schválen všemi přítomnými členy ŠR (schválený jednací 

řád je přílohou tohoto zápisu) 

3. Zpráva o hospodaření školy - PaedDr. Valušková: 109 000 Kč konečný hospodářský výsledek k 31. 

12. 2012, obrat 85 mil. Kč, doplňková činnost 4 mil. Kč, 236 mil. hodnota majetku školy 
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4. Finanční rozpočet a ekonomické ukazatele na rok 2013 – otázka, jak se nás dotkne situace na 

kraji v souvislosti s ROP 

Informace Ing. Drlého o hospodaření  kraje, platit za chyby v ROP Ústecký kraj nebude. 

Všechny požadavky investičního charakteru vůči kraji musí mít ekonomické zhodnocení. 

Návrh, aby se na formulaci investičních záměrů podíleli ekonomové ze střediska Obchodní 

akademie. 

Informace Ing. Tomanové o revolvingovém úvěru 750 000 Kč a o žádosti o prodloužení termínu 

splatnosti u KB. 

Financování z ROP pozastaveno, neprobíhá. 

Na OPVK (Operační program Vzdělávání pro konkurenceschopnost) kraj uvolnil 53 mil. Kč 

Informace ředitelky školy PaedDr. Valuškové o odměňování zaměstnanců – obecná informace o 

principu odměňování, o osobních ohodnoceních a odměnách pedagogických zaměstnanců školy.              

připomínka Mgr.  Jana Mareše: školské radě nepřísluší projednávat otázky odměňování, je to 

záležitost odborů a zaměstnavatelů. 

Informace ředitelky školy PaedDr. Valuškové o snaze řešit havarijní stav některých objektů, 

zejména truhlárny v Beethovenově ulici a o možném prodeji zbytných objektů 

Informace Ing. Drlého o možnosti převodu zbytných objektů na Krajskou majetkovou 

Havarijní stav i v objektu tělocvičny v Černovické ulici, špatně fungující výměník a problémy 

s regulací tepla v budově střediska Obchodní akademie, chybí peníze. 

5. Informace zástupkyně ředitelky Mgr. Evy Čížkové o projektu Dobrá škola a o bodovém 

zhodnocení aktivit jednotlivých středisek. 

Připomínka Mgr. Mareše – zapojení do projektu je chvályhodné, ale pro účast na soutěžích a v 

projektech nezapomínat, že žáci se mají ve škole především učit a tyto aktivity nesmí být na úkor 

kvality vzdělávacího procesu. 

Mgr. Čížková – žáci se do soutěžních aktivit zapojují dobrovolně, jsou soutěživí, evidence 

v projektu Dobrá škola je sice časově náročná, ale umožňuje zpětnou vazbu – ukáže zapojení 

žáků všech středisek a jejich úspěšnost – tedy i porovnání s ostatními školami. 

6. Otázka, z jakých zdrojů financovat odměny žákům za reprezentaci školy a za úspěšná umístění 

v soutěžích, z čeho financovat občerstvení nebo drobnost (např. květiny) jako poděkování 

hostům, návštěvám školy, otázka znovuzřízení Unie rodiče (Mgr. Malíková)  - reakce Ing. 

Holopírka – odměny pro žáky je možné nárokovat přes VUP, případně shánět sponzorské dary; 

návštěvám zakoupit pozornost ze svých finančních prostředků; reakce Mgr. Mareše – Unii rodičů 

není nutné zakládat pro celou školu ESOZ, může být založena zájemci z řad rodičů jednotlivých 

pracovišť. 

Otázka, zda škola může v souladu se zákonem přispívat sociálně slabým žákům (např. na pracovní 

oděvy a obuv apod.) 

Ředitelka školy PaedDr. Valušková se dotázala směrem k zástupci zřizovatele, jak je možné, že na 

projekt technického charakteru, který by logicky měla získat škola technického charakteru, tedy 
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středisko Střední odborná škola energetická a stavební, dosáhne škola netechnického charakteru 

– např. gymnázium 

7. Diskuse: 

Ing. Drlý – Projekt je stejně zastaven pro neprůhlednost financování. 

Mgr. Mareš: škola nemůže řešit příspěvky pro sociálně slabé žáky, je to záležitost rodičů a jejich 

možnosti čerpat sociální dávky. 

Informace zástupce ředitelky Ing. Miloše Holopírka o přijímacím řízení a o zajištění maturit. 

Informace Ing. Ladislava Drlého o chystaných projektech, které by mohly být zajímavé pro ESOZ . 

Informace ředitelky školy o problémech zrevitalizovaných objektů v Palackého ulici – vzlínání 

vody ve sklepení, plíseň. 

Informace o předběžném termínu a místu konání příští ŠR – druhá polovina října 2013 v objektu 

střediska Obchodní akademie. 

 

Poděkování za účast, závěr 

 
 

Mgr. Alena Szilvásiová 
 

Mgr. Marcela Malíková  

Zapsala Ověřila 

  
 


